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W zwiqzku z zopoznoniem siq z wykononia budietu 201"9r za I p6lrocze w zokresie
wykonanio wydatkow no oiwietlenie ulic w wysokoici I 937 i.i.g zl. t/j 41.g % plonu
uprzeimie proszq o podjQcie decyzji by w bieiqcym roku w ramoch tegoi dziatu g00 rozdzial
940L5 w ktorym sq oszczqdnoici by wykono( do kahco tego roku tytko i wylqcznie
dokumentacie - proiekt budawlany z uzgadnieniomi i pazwoleniem na budowg niiej
wymienionego zadania:

,,Bttdowo oiwietlenia z montoiem lamp LED wzdlui nowo wybudowanego chodnika
od ul. Kdltskiej do budynku Dziewirtskd 98.,

Na podstawie opracowanei dokumentacji w przyszlym roku bqdzie maino wykonad to
zsdanie.

Przypamnq Panu Prezydentawi, ie zodanie pawyisze mialo bye wykonane jut w 2017 roku ,

w dotychczasowej korespandencji Pan Prezydent i lJrzqd Miosto wielokratnie deklorowol, ie
to zadunie przygotowywone iest pod wzglqdem dokumentocji projektowej lecz do dnia
dzisiejszego nie zostala wykonone.

Rdwniei w/w zodnie zgloszone byly przez mieszkoric\w podczas spotkania pana
Prezydenta z mieszkoricami Osiedlo Poludnie w dniu I6.05.20i7 roku i ponownie
przedstowiane w nostqpnym roku w dniu L8.04,2a1"8 roku padczos spotkonia z mieszkartcomi
osiedlo Patudnie i ostatnio ponownie w dniu 4,a4.z019roku.

uprzeimie proszq o udzielenie odpowiedzi czy uwzglqdni pan moj wniosek w zakresie
wykonania dokumentocii proiektowej w b/r, zo! w przyszlym roku budowo tegoi olwietlenio
w/g oprocawanego projektu za co w imieniu mieszkartc6w dziqkuiq.

Z powatoniem


